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MAS Českomoravské pomezí o.p.s.  
 

Zápis z jednání správní rady MAS č. 01/2025/SR 
 

Datum a čas: 25. 02. 2025, 16 hodin Přílohy:  

Místo jednání: kancelář MAS Zapisovatel: Petra Koubská 

Předsedající: Veronika Vyšinská 

Ověření usnášeníschopnosti jednání: 
Účast členů (dle prezenční listiny)  
Plná moc: 0 
Závěr: Přítomno 6 členů z 9 
Dle prezenční listiny veřejný sektor ani žádná ze zájmových skupin nemá více než 49 % 
hlasovacích práv. Jednání správní rady je usnášeníschopné. 

 

 

01. Zahájení, závěry a plnění usnesení minulého jednání  

Jednání zahájila předsedkyně správní rady Veronika Vyšinská, ověřila usnášeníschopnost 

jednání a představila program jednání: 

 

Program jednání: 
1. Zahájení 
2. Činnost MAS za uplynulé období 
3. 1.výzva MAS Českomoravské pomezí – OP TAK – 2024- výběr projektových záměrů 
4. Dořešení ukončení pracovního poměru s M. Vencovskou 
5. Návrh termínu Partnerství 
6. Výroční zpráva MAS ČMP za rok 2024 
7. Diskuze 
8. Závěr 

 

• Usnesení 01/01/2025/SR 

Správní rada schvaluje program jednání a pověřuje zápisem jednání Petru Koubskou.  

Usnesení bylo přijato 6 hlasy, proti 0, zdržel se 0. 

 

02. Činnost MAS za uplynulé období 

J. Vaňková informovala přítomné o činnosti MAS za uplynulé období. Dne 13.1. 2025 byla 

vyhlášena první výzva SZP (Společné zemědělské politiky), kde probíhá příjem PZ přes portál 

farmáře. Ukončení výzvy 28.2.2025. Vyhlášeno je na Fiche 1, Fiche 3, Fiche 4, Fiche 5 

v celkové alokaci 17 587 000 Kč. Dne 30. 1. 2025 proběhl seminář pro žadatele k této výzvě 

v zasedací na MÚ Polná. V kanceláři tak probíhají především konzultace s žadateli výzvy ze 

SZP. Dále jsou také s žadateli vkládány projektové záměry do portálu farmáře. Probíhá také 

administrace žádostí z IROP. MAS ČMP byla schválena zpráva Isg. Pomáhaly jsme také se 

zadáváním šablon v ZŠ Věžnice. V březnu proběhne v Měšťanském pivovaru Polná seminář o 

agrolesnictví na němž se též MAS spolupodílí. Dále probíhá stále administrace NZU light. 
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Nyní se jezdí především závěrečné kontroly. Od 20. února jsou nové podmínky, pro přijímání 

žádostí v tomto dotačním programu. 

Proběhlo hodnocení projektů z 1. výzvy OP TAK 2024.  Do této výzvy byl podán 1 projektový 

záměr. Další informace budou uvedené v bodě 3. tohoto zápisu. 

V polovině ledna proběhla snídaně starostů s ministrem životního prostředí Mgr Petrem 

Hladíkem. Starostové měli možnost s ministrem debatovat především na téma zálohování 

pet lahví a plechovek. Snídaně s ministrem se zúčastnilo 75 starostů z okolích vesnic. 18. 2. 

pak proběhla snídaně s novým hejtmanem kraje Vysočina Ing. Martinem Kuklou, který se 

krátce představil a poté odpovídal na dotazy přítomných starostů. Příští setkání proběhne 

18. 03. 2025 v Havlíčkově Brodě s ministrem průmyslu a obchodu Ing. Lukášem Vlčkem.  

Pokračuje realizace MAP IV ORP Jihlava, kde se realizují jednotlivé aktivity. V lednu a únoru 

2025 proběhly aktivity Projektové dny pro školy v ZŠ Zhoř, ZŠ Brzkov, ZŠ Jamné a Montessori 

Polná. Tematické setkání ředitelů ZŠ a MŠ v Polné, aktivita – nebezpečné chování na 

internetu pro MŠ a 1. třídu v ZŠ Zhoř. Zážitkový workshop pro pedagogy pořádaný charitou 

Jihlavou v ZŠ Kněžice.  V rámci zapojení škol do žákovských parlamentů budou probíhat 

třídenní prožitkové kurzy pro žáky žákovských parlamentů pořádané školícím střediskem 

CEDU v průběh března a dubna 2025.  

 

• Usnesení 02.1/01/2025/SR 

Správní rada bere na vědomí informace o činnosti MAS za uplynulé období.  

 

03. - 1. výzva MAS Českomoravské pomezí – OP TAK – 2024 -výběr projektových záměrů 

 J. Vaňková přítomné seznámila se seznamem podpořených projektových záměrů z 1. výzvy 

MAS Českomoravské pomezí – OP TAK - 2024 z výběrové komise ze dne 20. 02. 2025. 

Předsedající vyzval přítomné členy rozhodovacího orgánu k vyjádření se ke střetu zájmů. 

Přítomní členové doložili prohlášení o neexistenci střetu zájmů. Žádný z přítomných 

neoznámil, že se cítí být ve střetu zájmu k hodnoceným projektům.  
 

Jitka Vaňková seznámila přítomné s výstupy výběrové komise. Příjem žádostí do výzvy č. 1 OP 
TAK - 2024 byl ukončen 02. 02. 2025. Do výzvy byl podán 1 projektový záměr s požadovanou 
výší dotace 339 710 Kč.  
 
Informace o 1. výzvě OP TAK 2024: 

Operační program: Operační program Technologie a aplikace pro konkurenceschopnost 

Specifický cíl IROP: 2.1 Posílení udržitelného růstu a konkurenceschopnosti malých a 
středních podniků a vytváření pracovních míst v malých a středních podnicích, mimo jiné 
prostřednictvím produktivních investic 

Výzva ŘO: VAZBA NA VÝZVU ŘO OP TAK "Technologie pro MAS (CLLD) - výzva I." 

Název výzvy: 1. výzva MAS Českomoravské pomezí - OP TAK 2024 

Opatření programového rámce: Technologie pro MAS (CLLD) – výzva I. 

Opatření integrované strategie: CLLD_031_J 

Finanční alokace výzvy: 1 380 000,- Kč 

Vyhlášení /ukončení výzvy: 28. 11. 2024 /02. 02. 2025 

Požadovaná výše dotace: 339 710 Kč 

Počet podaných projektových záměrů: 1 
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VÝSTUPY HODNOCENÍ VÝBĚROVÉ KOMISE:  
Žadatel: HoofVet, s.r.o.  
Název projektu: Digitalizace a automatizace paznehtářských služeb /01/OPTAK/01 
Popis projektu: Cílem tohoto projektu je vytvoření vnitropodnikového systému pro 
digitalizaci evidence paznehtářských služeb (pro skoty) a souvisejících veterinárních 
úkonů. Nový software, formou webové aplikace, bude efektivně spravovat, uchovávat 
a zobrazovat všechny údaje o paznehtářských úkonech provedených na zvířatech na 
farmách. Aplikace bude uzpůsobena pro chytrý telefon a tablet. Tento systém umožní 
rychlé a přehledné zaznamenávání veškerých informací o ošetřeních, zajišťující 
komplexní péči o paznehty. Současně umožní jednoduché nacenění pro automatickou 
tvorbu faktur. 
 
Součet bodů: 100 
Minimální počet bodů: 50 
Výsledek věcného hodnocení: Žádost o podporu splnila podmínky věcného hodnocení 
 

 

Tabulka č. 1 - Seznam podpořených projektových záměrů - 1. výzva MAS Českomoravské pomezí 
– OP TAK - 2024 

Žadatel 
Název projektového 
záměru  

Počet 
přidělených 

bodů 

Procento 
dotace 

Číslo žádosti 
Výše 

požadované 
dotace 

Pořadí 

HoofVet, 
s.r.o. 

Digitalizace a 
automatizace 
paznehtářských 
služeb  

100 50 % 01/OPTAK/01 339 710 Kč 1. 

 
       

• Usnesení 03.1/01/2025/SR 

Správní rada bere schvaluje seznam podpořených projektových záměrů (tabulka č.1).  

Usnesení bylo přijato 6 hlasy, proti 0, zdržel se 0 
       

• Usnesení 03.2/01/2025/SR 

Správní rada schvaluje projektové záměry 1. výzvy MAS Českomoravské pomezí OP TAK 2024 

dle seznamu podpořených projektů. 

Usnesení bylo přijato 6 hlasy, proti 0, zdržel se 0 

 

04. Dořešení ukončení pracovního poměru s M. Vencovskou 

Předsedkyně správní rady na základě dotazů zaměstnanců i členů správní rady otevřela téma 

setrvání paní Vencovské v MAS Českomoravské pomezí. Paní Vencovská souhlasila 

s ukončením pracovního poměru dohodou po skončení nemocenské (email ze dne 

16.12.2024). Konstatovala, že momentálně nemá žádné informace o možném ukončení 

nemocenské paní Vencovské. Dále má informace od paní J.Vaňkové, že stále nedodala všechny 

podklady, o které jí zaměstnanci žádali. Jde zejména o podklady k NZU light, které měla paní 

Vencovská na starosti. Proto se na ní znovu obrátíme, aby předala všechny podklady, které 

potřebujeme k činnosti MAS, tak jak bylo domluveno a zároveň informovala o trvání 

nemocenské.   
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Dále se předsedkyně zeptala přítomných, zda stále všichni trváme na tom, že bude s paní 

Vencovskou ukončen pracovní poměr tak, jak bylo domluveno. Všichni jednomyslně souhlasili. 

Znovu bylo tedy potvrzeno ukončení pracovního poměru s paní Vencovskou. Správní rada se 

shodla, že MAS momentálně pracuje dobře, stíhá termíny, vyhlašuje výzvy, komunikuje se 

žadateli, a to i přesto, že pracují ve dvou. V případě potřeby změn v počtu zaměstnanců se na 

vedení správní rady s požadavkem a návrhem řešení obrátí J.Vaňková. 
 

• Usnesení 04.1/01/2025/SR 

Správní rada schvaluje ukončení pracovní poměru s M. Vencovskou po ukončení pracovní 

neschopnosti. 

Usnesení bylo přijato 6 hlasy, proti 0, zdržel se 0 

 

05. Návrh termínu Partnerství  

J. Vaňková navrhla termín na setkání Partnerství na 27.05.2025 od 16:00 hodin. 
 

• Usnesení 05.01/01/2025/SR 

Správní rada schvaluje termín Partnerství.   

Usnesení bylo přijato 6 hlasy, proti 0, zdržel se 0 

 

06. Výroční zpráva MAS Českomoravské pomezí za rok 2024 
J. Vaňková představila programovému výboru Výroční zprávu MAS Českomoravské pomezí 

o.p.s. za rok 2024. 
 

• Usnesení 06.01/01/2025/SR 

Správní rada schvaluje Výroční zprávu MAS Českomoravské pomezí o.p.s. za rok 2024. 

Usnesení bylo přijato 6 hlasy, proti 0, zdržel se 0 

 
 

 

07. Diskuze – Bez příspěvku. 

 

 

10. Závěr – V. Vyšinská poděkovala za účast a ukončila jednání.  

 

 

V Polné dne 25. 02. 2025 

 

……………………………………………                   ………………………………………….  

Veronika Vyšinská,      Jitka Anna Vaňková,        

předsedkyně správní rady     tajemník MAS  


